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10 English words - summary  
 

Transcript of the video of 7.4.2025 
 

VIDEO:  10 English Words - Learn English by listening 
 

MP3 RECORD: anglictina-polopate.cz/prilohy/ytmp3free.cc-10-english-words-learn-english-by-
listening-youtubemp3free.org-1.mp3 

 

 

 

 

a FOXGLOVE 
 

This is a fox. Tohle je liška. 

And these are gloves. A toto jsou rukavice. 

And this is my garden. A tohle je moje zahrada. 

There are many flowers in my garden. V mé zahradě je mnoho květin.  

A lot of flowers in my garden. Spousta květin v mé zahradě. 

I really, really love flowers. Opravdu, ale opravdu miluji květiny. 

And particularly this one. A obzvláště/konkrétně tuto.  
 

This is my favourite flower. Toto je moje oblíbená květina. 

Or to be exact, this is one of my  Nebo, abych byla přesná, je to jedna z mých 

favourite flowers. oblíbených květin. 

Because I have many favourite flowers. Protože mám hodně oblíbených kytek. 

And this one is one of them. A tato je jednou z nich. 

This is one of my favourite flowers. Je to jedna z mých oblíbených květin. 
 

And in Czech, it is called "náprstník" A v češtině se nazývá "náprstník". 

You understand "to call" and "called". Rozumíte (slovům) "to call" a "called". 

to call volat, nazývat 

called zvaný, nazývaný 

It is called ... Nazývá se (doslova: Je zvaný …) 

In Czech, it's called "náprstník" V češtině se nazývá "náprstník" 

and in English, it is called "foxglove". A v angličtině se nazývá "liščí rukavička". 
 

This flower is called "foxglove" Tato květina se nazývá "náprstník" 

and these flowers are called "foxgloves". A tyto květiny se nazývají "náprstníky". 

You know (that) this animal is called "a fox"  Víte, že se v angličtině toto zvíře nazývá   

in English. "liška" 

And these are gloves. A toto jsou rukavice. 

This is a fox. These are gloves. Toto je liška, toto jsou rukavice. 

https://www.youtube.com/watch?v=znYlU0vRiE8&t=3s
https://www.anglictina-polopate.cz/prilohy/ytmp3free.cc-10-english-words-learn-english-by-listening-youtubemp3free.org-1.mp3
https://www.anglictina-polopate.cz/prilohy/ytmp3free.cc-10-english-words-learn-english-by-listening-youtubemp3free.org-1.mp3
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And these are foxgloves. A toto jsou liščí rukavičky. 

My beautiful garden and my favourite flower   Moje krásná zahrádka a moje oblíbená kytka 

 "foxglove". "náprstník". 

 

 

 

 

 

DEW 
 

This is grass. Toto je tráva. 

You can see grass in the picture. Na obrázku vidíte trávu. 

The grass is green. Tráva je zelená. 

I love green grass. Mám moc ráda zelenou trávu. 

And what about you? A co vy? 

Do you like green grass? Máte rádi zelenou trávu? 

Do you like walking on green grass? Procházíte se rádi v (na) zelené trávě. 

So, in the picture you can see grass. Takže, na obrázku vidíte trávu. 
 

And you can also see little drops of water. A také vidíte malé kapičky vody. 

This is a drop of water. Toto je kapka vody. 

These are drops of water. Toto jsou kapky vody. 

This is a drop. Toto je kapka. 

That is a drop. Tamto je kapka. 

These are drops of water. Toto jsou kapky vody. 

And these drops of water are called  A tyto kapky vody se v angličtině nazývají 

"dew" in English. "dew". 
 

"Rosa" in Czech, but in English we call it "dew".   "Rosa" v češtině, ale v angličtině to  

  nazýváme "dew". 

You know, like "Tullamore dew". Víte, jako "Tullamore dew". 

a kind druh 

a brand značka 

So, this is dew.  Takže tohle je rosa. 

This is morning dew because you can find it  Je to ranní rosa, protože ji můžete na trávě  

on the grass early in the morning. nalézt brzy ráno. 
 

And I prefer the morning dew to the whisky. A já preferuji ranní rosu před whisky.  

To be honest … Abych byla upřímná… 

To be honest, I prefer the morning dew  Abych byla upřímná, preferuji ranní rosu 

to the whisky "Tullamore Dew". před whisky "Tullamore Dew". 
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What about you?   A co vy? 

What do you prefer, the morning dew or  Co preferujete vy, ranní rosu nebo  

the Tullamore Dew? Tullamorskou rosu? 

Please let me know in the comment section  Prosím, dejte mi vědět do sekce komentářů 

below the video. pod videem. 

 

 

 

 

 

 

RAILWAY 

 
 

 

The man in the picture is my husband  Ten muž na obrázku, je můj manžel 

Martin. Martin. 

It is my husband. His name is Martin. Je to můj manžel. Jmenuje se Martin. 

He likes to take photos of railways and trains. Rád fotografuje železnice a vlaky. 

These are his pictures, his photos.   Tohle jsou jeho obrázky, jeho fotky. 

Look at this one! Look at this picture. Podívejte se na tenhle! Podívejte se na tenhle  

 obrázek. 
 

These are rails.  Tohle jsou koleje. 

These long metal parts are rails. Tyto dlouhé kovové části jsou koleje.  

And all of this is a railway. A všechno tohle je železnice. 

Trains run on the railway. Vlaky jezdí na/po železnici. 

It means trains go on the railway. To znamená, že vlaky jezdí na železnici. 
 

to be interested in zajímat se o (doslova: být zainteresovaný do) 

Martin is interested in trains and railways.   Martin se zajímá o vlaky a železnice.   

I'm not.  I'm interested in plants and flowers.   Já ne. Já se zajímám o rostliny a květiny.   

I'm not interested in railways or trains,  Nezajímám se o železnici nebo vlaky, 

but I use them a lot.  I use them very much. Ale hodně je používám. Hodně je užívám. 

I take the train very often because I can't drive. Hodně často jezdím vlakem, protože  

 neumím řídit. 

When I travel by train, I need a ticket. Když cestuji vlakem, potřebuji jízdenku/lístek. 

These are train tickets.   Toto jsou vlakové jízdenky.  

But these are very very old train tickets. Ale tohle jsou hodně staré vlakové jízdenky. 

Now, the tickets are different. Nyní jsou jízdenky jiné. 

But I like the old tickets better. Ale mně se víc líbí ty staré lístky. 
 

I miss you. Stýská se mi po tobě. / Scházíš mi. (doslova: Já  
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 postrádám tebe.) 

I really miss them. Opravdu se mi po nich stýská. 

And what about you? A co vy? 

Which tickets do you like better? Které jízdenky se vám více líbí? 

Do you miss the old tickets? Stýská se vám po těch starých lístcích? 
 

When you travel by train, you can meet very  Když cestujete vlakem, můžete potkat moc  

interesting people. zajímavé lidi. 

You can meet interesting people on the train. Ve vlaku můžete potkat zajímavé lidi. 

That's the main reason why I like travelling  To je ten hlavní důvod, proč ráda cestuji 

by train.  vlakem. 

The main reason (why) I like travelling by train is  Hlavní důvod, proč ráda cestuji vlakem je,  

that I can meet many interesting people there. že tam mohu potkat mnoho zajímavých lidí. 

one and the other jeden a ten druhý (pokud se bavíme o dvojici) 

It was one reason and the other reason ... To byl jeden důvod a ten druhý důvod … 

The other reason is (that) I can watch landscape,  Druhý důvod je, že můžu sledovat krajinu, 

I can watch the scenery from the train window. Můžu z okna vlaku pozorovat scenérii. 
 

And what about you? A co vy? 

Do you like travelling by train? Cestujete rádi vlakem? 

You can leave your answer in the comment  Můžete zanechat vaši odpověď v sekci  

section below the video.   Komentářů pod videem. 

 

 

 

 

 

 

HONEY 
 

Do you like honey?  Máte rádi med? 

I suppose so.   Předpokládám, že ano. 

"I suppose so" means "I think so". "Předpokládám, že ano" znamená "Myslím, že  

 ano". 

I suppose so because everybody likes honey.   Předpokládám, že ano, protože každý má rád  

 med (všichni mají rádi med). 

Everyone likes honey because it is sweet  Každý má rád med (Všichni mají rádi med), 

and delicious. protože je sladký a výtečný. 

You can, for example, put it in your tea. Například si ho můžete dát do čaje. 

You can put a little bit of honey into your tea  Můžete si dát trošičku medu do čaje a pak  

and then it will also be sweet and delicious. bude také sladký a výtečný. 
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In this picture you see three jars of honey.   Na tomto obrázku vidíte tři sklenice medu. 

This is a jar. Toto je (zavařovací) sklenice. 

That is a jar. Tamto je (zavařovací) sklenice. 

And they are full. Full of honey. A jsou plné. Plné medu. 

There are three jars full of honey in the picture.  Na obrázku jsou tři sklenice plné medu. 
 

But these jars are empty. Ale tyto (zavařovací) sklenice jsou prázdné.  

"EMPTY" means there's nothing in the jar.   "PRÁZDNÉ" znamená, že ve sklenici nic není.  

There is nothing inside the jar.  It is empty. Uvnitř sklenice nic není. Je prázdná. 

All these jars are empty.  They are waiting. Všechny tyto sklenice jsou prázdné. Čekají. 

My father will fill them with honey.   Můj otec je naplní medem. 

And then, they will be full.  A potom budou plné.  

They'll be full of honey. Budou plné medu. 

 

But this word (honey) has got two meanings.  Ale toto slovíčko (honey) má dva významy. 

Believe it or not, it has two meanings. Věřte tomu, nebo ne, má dva významy. 
 

And the other meaning is something like A ten druhý význam je něco jako   

"DRAHOUŠEK/MILÁČEK" in Czech. "DRAHOUŠEK/MILÁČEK " v češtině. 

If you love somebody, you can call  Pokud někoho milujete, můžete tu osobu 

the person "HONEY". nazývat "HONEY". 

You know the song: "Sugar, oh Honey Honey".  Znáte tu písničku"Sugar, oh Honey Honey"   

 ("Cukříku, Medíku").   
 

I'm sorry for my horrible singing. Omlouvám se za své hrozné zpívání. 

But this is definitely not a song about food. Ale rozhodně to není píseň o jídle.    

It is a song about love. Je to písnička o lásce. 

So, if you love somebody, you can call him  Takže, jestliže někoho milujete, můžete mu 

or her "HONEY". nebo jí říkat "HONEY". 

 

 

 

 

 

a BENCH 

 
 
 

I would like/I'd like to show you a bench  

in this video. V tomhle videu bych vám ráda ukázala lavičku. 

You know a bench is a piece of furniture. Víte, že lavička je kus nábytku.  

furniture nábytek 
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For example, a table is a piece of furniture,  Například stůl je kus nábytku, a nebo 

or a chair.  židle. 

A chair is also a piece of furniture.  Židle je také kousek nábytku. 

This is a table.  This is a chair.   Toto je stůl. Toto je židle. 

This is not a bench, it is a table. Tohle není lavička, je to stůl. 

This is not a bench either, it is a chair. Tohle také není lavička, je to židle. 

either ani, také (v záporné větě)  
 

But I'm looking for a bench. Ale já hledám lavičku. 

Is that a bench? Je (tam)to lavička? 

No, it is not. Ne, není. 

And what is it?  What is that? A co to je? Co je tamto? 

It is an armchair. Je to křeslo. 

a chair, an armchair židle, křeslo 

Look at this man. He's sitting in an armchair. Podívejte na tohoto muže. Sedí v křesle.  

This is his arm. Toto je jeho paže. 

This is his hand. But that is his arm. Toto je jeho ruka. Ale tamto je jeho paže. 

a hand, an arm ruka, paže 

a chair, an armchair židle, křeslo 
 

He's sitting in an armchair, he is not   

sitting on a bench. Sedí v křesle, nesedí na lavičce. 

And now, look at this man.   A teď se podívejte na tohoto muže. 

What is this man doing?  What's he doing? Co dělá tenhle muž? Co dělá? 

He's sitting on a bench. Sedí na lavičce. 

Finally, you see a bench.  This is a bench. Konečně vidíte lavičku.  Tohle je lavička. 

And this is a man sitting on a bench. A toto je muž sedící na lavičce. 

 

 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prosím, podpořte tento projekt výuky angličtiny zasláním drobné finanční částky.  

Výukové lekce nezatěžuji reklamami, abych vás nerozptylovala, takže nezískávám finance 

z reklam na YouTube a jsem závislá na dobré vůli posluchačů moji práci podpořit.          
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Jenom díky vám tak mohu volně na internetu poskytovat video-lekce a ostatní studijní 

materiály všem, kteří to potřebují.  
 

číslo účtu: 175685304/0300 
 

Pro platby ze zahraničí:  
Název účtu: DVORAKOVA JANA 

IBAN CZ5503000000000175685304 

BIC (SWIFT) CEKOCZPP 
 

FAKTURU za výuku angličtiny vám ráda vystavím NA POŽÁDÁNÍ.  zofie.dvorak@tiscali.cz  
 

 

Děkuji vám za spolupráci.                                                               Jana      

___________________________________________________________________________ 

 

  

 

  

 

a JOKE 

 

 
 

Do you understand the word joke?   Rozumíte slovíčku "joke (vtip) "? 

It is something that is funny. Je to něco, co je zábavné/legrační. 

It's a very short funny story.   Je to kraťoučký zábavný příběh. 

For example, this is a joke.  Například tohle je vtip. 

It's a joke from Scotland.   Je to vtip ze Skotska. 
 

You know I like my husband's photos. Víte, že mám ráda fotky mého manžela. 

And especially, I like photographs with a joke.  A obzvláště mám ráda fotky s vtipem. 

Which means I like photos that are funny.   Což znamená, že mám ráda fotky, které jsou  

 zábavné. 
 

For example, this one. Například tento. 

The writing in the picture says: Nápis na obrázku říká: 

"Naughty girls need love too!" "Zlobivé holky také potřebují lásku."  

A naughty girl is the opposite of a good girl. Zlobivá holka je protikladem hodné holky. 

Like children. All children are sometimes good   Jako děti. Všechny děti jsou někdy hodné 

(= well behaved) and sometimes naughty. (= dobře vychované) a někdy zlobivé. 

a naughty child, a good child zlobivé dítě, hodné dítě 

And some girls are naughty too. A nějaké dívky jsou také zlobivé.  

And believe it or not, they need love. A věřte tomu, nebo ne, potřebují lásku. 

mailto:zofie.dvorak@tiscali.cz
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Good girls need love, naughty girls need  Hodné holky potřebují lásku, zlobivé holky 

love, everybody needs love. potřebují lásku, každý potřebuje lásku. 

Everyone in the world needs love, even  Každý (Všichni) na světě potřebuje (potřebují)  

a naughty girl. lásku, dokonce i zlobivé děvče. 
 

And now, look at these two photos of  A teď se podívejte se na tyto dvě fotografie  

the same place. stejného místa. 

The same place, but at different times. Stejné místo, ale v jiných časech. 

The place is the same, but the times are  Místo je stejné, ale doby jsou  

different. rozdílné. 

And I think the other one, the other picture  A myslím, že ten druhý, ten druhý obrázek  

shows the Covid time. ukazuje období Covidu.  

So, the picture is a little funny, but also  Takže obrázek je tak trochu legrační, ale také 

a little sad. trošku smutný. 

 

 

 

 

a BEE 

 
A bee is a kind of insect. Včela je druh hmyzu. 

a kind / a type druh   

For example, this is an insect. Například, tohle je hmyz. 

This is also a type of insect. Toto je také druh hmyzu. 

A butterfly is a kind of insect.   Motýl je druh hmyzu. 

A dragonfly is also an insect. Vážka je také hmyz. 

A spider is an insect too. Pavouk je hmyz též. 
 

And look at this. It is ugly, isn't it?   A podívejte na tohle. To je ošklivé, že jo? 

It is ugly, it's not nice, it's not pretty. Je to ošklivé, není to pěkné.  

I don't know what it is, but I'm sure it's  Nevím, co to je, ale jsem si jistá, že je to  

an insect.   hmyz. 

 

A bee is also an insect.   Včela je také hmyz. 

And it's a very useful one.   A to velmi užitečný.  

It is very useful, very beneficial. Je moc užitečná, prospěšná. 

It produces (= It makes) honey. Vyrábí (= Dělá) med. 

The bee produces honey.   Včela vyrábí med. 

We all like honey. Všichni máme rádi med. 
 

But be careful!  You must be careful! Ale buďte opatrní! Musíte být opatrní!  
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The bee has a sting.  And it can sting you. Včela má žihadlo. A může vás bodnout. 

a sting, to sting žihadlo, bodnout/štípnout žihadlem 

The bee can sting you with the sting. Včela vás může žihadlem štípnout. 

It's painful. Je to bolestivé / Bolí to.  

pain bolest 

painful bolestivý 
 

And it may be dangerous.   A může to být nebezpečné. 

So, it is very important to be careful when  Proto je moc důležité být opatrný, když 

you work with bees. pracujete se včelami. 

So, be careful! Tak buďte opatrní! 

 

 

 

 

a HORSE 
 

In this video, I would like to show you a horse. V tomto videu bych vám  

 chtěla ukázat koně. 

I'd like to show you a picture of a horse. Chtěla bych vám ukázat obrázek koně. 

But I must find it first. Ale nejprve ho musím najít. 

I don't know where it is. Nevím, kde je. 

I'm looking for a picture of a horse.   Hledám obrázek koně. 
 

You know a horse is a big animal. Víte, že kůň je veliké zvíře. 

For example, this is an animal. Například toto je zvíře. 

And is this a horse? A je tohle kůň? 

Oh no, it is not a horse, it is a cow.   Ach ne, to není kůň, je to kráva. 

a cow, a cowboy kráva, cowboy 

The cow gives us milk.   Kráva nám dává mléko. 

But it is not a horse. Ale není to kůň. 
 

And what is that?  What's that?   A co je tamto? Co je to?  

Is that a horse? Je (tam)to kůň? 

Oh no, it is not a horse. It is a goat - a goat. Ne, to není kůň. Je to koza – koza.   

It gives us milk too.  Také nám dává mléko.   

Do you like goat's milk? Máte rádi / Chutná vám kozí mléko?  

To be honest, I don't.   Abych byla upřímná, já ne (mně ne). 

I do not like goat's milk.   Nemám ráda / Nechutná mi kozí mléko. 

But what I really love is goat cheese. Ale, co mám skutečně ráda, je kozí sýr.  
 

I'm looking for a picture of a horse and  Hledám obrázek koně a  

I cannot find it.   nemůžu ho najít. 
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I can't find it anywhere.   Nikde ho nemůžu najít. 
 

Look at this animal.  Podívejte se na tohle zvíře. 

It is a cock - a cock. Je to kohout – kohout. 

And this is a peacock.  A toto je páv. 

a cock, a peacock  kohout, páv 

But this peacock is very special because  Ale tento páv je velmi zvláštní/unikátní,  

it is white. protože je bílý. 
 

But I'm trying to find a horse. Ale snažím se / pokouším se najít koně. 

I'm looking for a horse. Hledám koně. 

Oh, here it is!  This is a horse. Jé, tady je. Tohle je kůň.  

This animal in the picture is a horse. Tohle zvíře na obrázku je kůň. 

It's a beautiful animal. Je to krásné zvíře. 

And you can ride it. A můžete na něm jezdit. 

can moci, umět 

People can ride horses, but I cannot. Lidé mohou na koních jezdit, ale já to  

 neumím. 

I can't ride a horse. Neumím jezdit na koni. 

 

The only thing (that/which) I can ride   

is a bicycle. Jediná věc, na které umím jezdit, je kolo. 

I can ride a bicycle, but I can't ride a horse. Umím jezdit na kole, ale neumím jezdit na  

 koni. 
 

And what about you?  Can you ride a horse? A co vy? Umíte jezdit na koni? 

And what is your favourite animal? A jaké je vaše oblíbené zvíře? 

 

 

 

 

 

a TOMATO 
 

 

 

This is a tomato. Toto je rajče /təˈmɑːtəʊ/. 

But some people call it a /təˈmeɪ toʊ/. Ale někteří lidé tomu říkají: /təˈmeɪ toʊ/. 

I think Americans do.   Myslím, že (to dělají) Američané. 

Americans say:  /təˈmeɪ toʊ/. Američané říkají: /təˈmeɪ toʊ/. 

But I say: /təˈmɑːtəʊ/. Ale já říkám: /təˈmɑːtəʊ/. 

For me it is a tomato /təˈmɑːtəʊ/. Pro mě je to: /təˈmɑːtəʊ/. 
 

These tomatoes are red. Tahle rajčata jsou červená. 
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It means (that) you can pick them and   

eat them. To znamená, že je můžete utrhnout a sníst. 

to pick sebrat, sbírat (ovoce a pod.), trhat, utrhnout 
 

Whereas these tomatoes are green. Zatímco tato rajčata jsou zelená.   

Do not pick them!   Nesbírejte je!  

Don't pick them now! Teď je nesbírejte! 

You mustn't eat them now.  Teď je nesmíte jíst! 

You must wait! Musíte počkat! 

You must = you have to wait Musíte počkat, než budou / dokud nebudou 

until they are red. červená. 
 

I love fresh tomatoes and Mozzarella cheese. Mám moc ráda čerstvá rajčata a sýr  

 Mozzarella.   

It is delicious. Je to výborné. 

Especially in summer, when it is hot,  Obzvláště v létě, když je horko, 

I eat a lot of tomatoes. jím spoustu rajčat. 

My father grows tomatoes.  I don't. Můj otec pěstuje rajčata. Já ne. 
 

to grow růst, pěstovat  

My father grows fruit and vegetables. Můj otec pěstuje ovoce a zeleninu. 

My father grows things that/which you   

can eat. Můj otec pěstuje věci, které můžete sníst. 
 

Because he's a practical person. I'm not. Protože je to praktický člověk. Já nejsem. 

I am a romantic person. Jsem romantická osoba. 

So, I grow things that are beautiful. Proto pěstuji věci, které jsou krásné. 

I grow plants and flowers. Pěstuji rostliny a květiny. 

But we both like gardening. Ale my oba máme rádi zahradničení. 
 

both oba 

My father likes gardening. Můj otec rád zahradničí /má rád zahradničení. 

I like gardening too. Já mám také ráda zahradničení.  

We both like gardening. My oba rádi zahradničíme. 
 

And what about you?  Do you like gardening?  A co vy?  Máte rádi zahradničení? 

Do you prefer to grow fruit and vegetables? Pěstujete raději ovoce a zeleninu? 

Or do you prefer to grow plants and flowers?  Nebo raději pěstujete rostliny a květiny. 
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a CAFÉ 
 

This is Bára.   Tohle je Bára. 

She owns (= She has) a cafe. Vlastní (= má) kavárnu. 

She's a cafe owner. Je majitelkou kavárny. 

to own vlastnit 

an owner majitel, vlastník 
 

She has a little cafe near our place. Má malou kavárnu blízko nás. 

Her cafe is near our flat. Její kavárna je blízko našeho bytu. 

It is near. It's not far. Je to blízko.  Není to daleko.  

In fact, it's just/only around the corner. Ve skutečnosti je to hned/jenom za rohem. 

a corner roh 

around the corner za rohem 
 

And now, a "difficult" question. A teď "obtížná" otázka. 

Now a question which is not easy, it is  A teď otázka, která není snadná, je  

"difficult". "obtížná" 

What can you do in her cafe? Co můžete dělat v její kavárně? 

What can you do in a cafe in general? Co můžete dělat v (nějaké) kavárně obecně? 

In a cafe, we can drink coffee. V kavárně můžeme pít kávu. 

cafe, café kavárna 

coffee káva, kafe 

We drink coffee in a cafe. V kavárně pijeme kávu. 

And what else? A co dalšího / A co jiného? 

And what else can we do in Bára's cafe? A co dalšího můžeme dělat v kavárně Báry? 

We can choose from many desserts. Můžeme si vybrat z mnoha zákusků. 

Oh, I love desserts. Jé, já mám moc ráda zákusky. 

And especially,  A obzvláště / speciálně, 

I especially love the desserts made by Bára. obzvláště miluji zákusky vyrobené Bárou. 

For example, this one. Například tento.   

It is called Pavlova.   Nazývá se / Je zvaný Pavlova. 

This dessert is called Pavlova. Tento zákusek se nazývá Pavlova. 

And it is my favourite.   A je můj oblíbený. 

It's my absolute favourite. Je můj absolutně nejoblíbenější. 
 

My husband likes good coffee and desserts  Můj manžel má také rád dobrou kávu a  

too. zákusky. 

He also likes good coffee and desserts. Také má rád dobrou kávu a zákusky. 

But I think (that) the main reason why  Ale myslím si, že hlavní důvod, proč má 

he likes the cafe is Bára. rád tu kavárnu je Bára. 

a reason důvod 

the main reason (ten) hlavní důvod 


